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Lloc:  Seu de la FELIB 

Començament: 12.00 hores, en segona convocatòria 

Acabament:  14.15 hores 

 

Assistents: 

Sr. Joan Ferrà Martorell, batle de Puigpunyent i president  

Sr. Miquel Ferrer Viver, batle d’Alcúdia i vicepresident primer 

Sr. Ramon Orfila Pons, batle des Mercadal i vicepresident segon 

Sr. Guillem Bernat Ferrer, tinent de batle de l’ajuntament de Sóller i vocal 

Sr. Antoni Marí Marí, batle de Sant Joan de Labritja i vocal 

 

Hi actua de secretària la senyora Joana Alomar Serra. 

 

Excusen l’absència: 

Sr. Vicenç Tur Martí, batle de l’Ajuntament de Maó i vocal 

Sr. Joan Albertí Sastre, batle de Fornalutx i vicepresident tercer 

Sr. Miquel Ensenyat Riutort, batle d’Esporles i vocal 

Sr. Martí Àngel Torres Valls, batle de Santa Margalida i vocal 

Sr. Santiago Pizarro Simón, tinent de batlessa d’Eivissa i vocal 

Sr. Jaume Ferrer Ribas, president del Consell Insular de Formentera i vocal 
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Es convoca una reunió de la Comissió Permanent, que tindrà lloc a Palma, el dimecres 1 de juliol, a 

les 11.45 hores en primera convocatòria i a les 12.00 hores en segona convocatòria, a la seu de la 

FELIB , carrer del General Riera, 111, de Palma, amb l’ordre del dia següent: 

1. Lectura i aprovació de les actes anteriors (1 de desembre de 2008 / 10 de juny de 2009).  

2. Temes per tractar per part del Departament d’Escoletes 0-3 de la Conselleria d’Educació: 
� Breu resum de la situació del Pla 0-3  

� Plecs de licitació dels Serveis d’Educació de la Primera Infància  

� Feina feta fins ara  

� Breu resum dels esborranys elaborats  

� Alguns requisits de solvència en els plecs (?)  

� Criteris dels barems d’adjudicació  

� Creació, per part de la FELIB i altres administracions, d’una possible llista de tècnics per 

les comissions de valoració  

� Procés d’assessorament des de l’IEPI 

� Control de qualitat dels serveis en funcionament 

3. Elecció de la persona que ha de substituir Fàtima Lladó per baixa maternal. 

� Relació de la puntuació de la valoració dels currículums i de les entrevistes. 

4. Nomenament dels representants a la Comissió de Medi Ambient de les Illes Balears.  

� Proposam que siguin els mateixos que hi havia nomenats fins ara al Ple d’aquesta 

conselleria: 

Titular  Ramon Orfila Pons, batle des Mercadal 
Suplent  Vicenç Tur Martí, batle de l’Ajuntament de Maó 

 

5. Propostes El Consultor: Informació del Departament Jurídic i CD de formació per als 

ajuntaments sobre la nova llei d’accés electrònic. 

6. Canvi de la data de la propera Comissió Executiva del mes de setembre arran de la invitació 

que ens han fet de fer-la a Menorca. 

7. Decisió de quantes persones es contracten mitjançant les beques TUO. 

� Definir el programa de feina i el temps de durada de la contractació. 

Assumptes de tràmit. 

Precs i preguntes. 
 
 

Joana Alomar Serra 

Secretària general  

Palma, 24 de juny de 2009  

232/09 

24/06/2009 
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Desenvolupament de la sessió 

 

1. LECTURA I APROVACIÓ DE LES ACTES ANTERIORS (1 de  desembre de 

2008 I 10 de juny de 2009) 

El president sotmet a la consideració dels assistents les actes de les sessions 

anteriors, que s’aproven per unanimitat. 

 

2. TEMES PER TRACTAR PER PART DEL DEPARTAMENT D’ESC OLETES DE 

0-3 DE LA CONSELLERIA D’EDUCACIÓ 

El president dóna la benvinguda al senyor Vicenç Arnaiz; a la senyora Magdalena 

Collingue, de l’Institut per a l’Educació de la Primera Infància, i a la senyora Maria 

Orts, directora insular d’Assessorament Municipal.  

Pren la paraula el senyor Arnaiz i comenta que l’Institut de Primera Infància i el 

Consell de Mallorca han fet una gran tasca per facilitar el treball als ajuntaments 

amb l’elaboració dels plecs de condicions de la gestió de les escoletes. Explica 

que una de les propostes quant als serveis municipals a la primera infància és 

distribuir la jornada escolar per poder beneficiar a totes les famílies que van a 

recollir els infants més prest i evitar el preu únic que utilitzen molts ajuntaments. 

Explica que l’objectiu d’aquesta proposta és rendibilitzar els recursos disponibles 

dels ajuntaments i gestionar-los eficaçment. Recalca que tot això són propostes i 

que després cada entitat local ha d’elaborar els plecs tècnics tenint o no en 

compte les propostes que s’hagin fet. 

Continua explicant que la Conselleria d’Educació i Cultura, juntament amb la 

Federació, posarà a l’abast de tots els ajuntaments un servei de consulta i ajuda 

per elaborar aquests plecs. 

La senyora Orts informa que es té previst crear un comitè avaluador de qualitat. 

Demana als assistents quina consideren que és la millor forma de gestionar 

aquest servei.  
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Després de diverses intervencions s’acorda que la Conselleria d’Educació i Cultura 

posi a disposició dels ajuntaments una llista de tècnics perquè els ajuntaments, 

quan ho considerin oportú, puguin disposar d’aquest servei.  

La senyora Orts comenta que el vuitanta per cent dels costs d’una escoleta és per 

pagar als treballadors. Aprofita per comentar als assistents que en els plecs de 

condicions tècnics s’està valorant si limitar positivament la despesa dels sous dels 

treballadors o puntuar positivament els projectes que no efectuïn una rebaixa en 

aquest punt. Explica que el fet que els treballadors treballin per un sou baix suposa 

un malestar entre aquests i en motiva la mobilitat, de manera que augmenten el 

malestar entre els pares i tutors dels infants i les queixes cap als ajuntaments. 

Els assistents s’assabenten de la proposta que han presentat els representants de 

l’Institut per a l'Educació de la Primera Infància i donen el seu suport perquè els 

municipis la tinguin en compte. 

El president agraeix la presentació (vegeu l’annex 1) i acomiada els membres de 

la Conselleria d’Educació i Cultura i la directora insular d’Assessorament 

Municipal. 

 

3. ELECCIÓ DE LA PERSONA QUE HA DE SUBSTITUIR FÀTIM A LLADÓ 

PER BAIXA MATERNAL 

El president explica que es crear una comissió de valoració formada per la 

secretària general, l’assessor jurídic i la mateixa persona que s’ha de substituir per 

entrevistar els interessats i valorar-ne els currículums. Comenta que aquesta 

comissió ha elaborat un informe en què explica els criteris fitxats a l’hora de 

seleccionar el substitut (experiència, coneixement operatiu del programa 

Contaplus, formació, nivell de català i disponibilitat) i exposa el lloc en què va 

quedar cada persona interessada (vegeu l’annex 2). 

Els assistents aproven per una unanimitat que la persona que cobreixi la plaça 

sigui la primera de la llista. 

El president comenta que al seu parer aquesta selecció pot servir per tenir un 

borsí a disponibilitat de la Federació. Els assistents hi manifesten la conformitat. 
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4. NOMENAMENT DELS REPRESENTANTS A LA COMISSIÓ DE M EDI 

AMBIENT DE LES ILLES BALEARS 

El president proposa que els representants a la Comissió de Medi Ambient de les 

Illes Balears siguin els mateixos que els de la Comissió del Ple de la Conselleria 

de Medi Ambient. Els assistents se n’assabenten. Els representants són: 

Titular  Ramon Orfila Pons, batle des Mercadal 

Suplent  Vicenç Tur Martí, batle de l’Ajuntament de  Maó 

 

 

5. PROPOSTES EL CONSULTOR: INFORMACIÓ DEL DEPARTAME NT 

JURÍDIC I CD DE FORMACIÓ PER ALS AJUNTAMENTS SOBRE LA NOVA 

LLEI D’ACCÉS ELECTRÒNIC 

La secretària general informa que l’empresa El Consultor ha oferit un servei de 

formació dirigit al departament jurídic dels ajuntaments sobre la nova Llei 11/2007, 

d’accés electrònic dels ciutadans als serveis públics, amb un cost de quasi 6.000 

euros.  

El senyor Orfila comenta que ell abans d’efectuar la despesa faria una consulta als 

ajuntaments membres per tal de saber quina mancança hi ha sobre aquest tema.  

El senyor Bofill informa que el 15 de juny de 2009 la Federació va rebre una oferta 

de l’empresa La Ley, empresa del grup Wolters Kluver, relativa al subministrament 

de dues bases de dades: 

1. El consultor de los ayuntamientos on line 

2. La ley digital on line 

Explica que una vegada examinada l’oferta proposada, especialment adaptada al 

món local, es posen de manifest les millores següents en relació amb el servei que 

actualment es té contractat: 

1. Recerca dinàmica 

2. Alarmes d’actualització normatives 
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3. Models de discursos per als càrrecs electes 

4. Respostes a consultes d’ajuntaments 

5. Formularis administratius 

Informa que, ateses aquestes qüestions, tenint en compte que El Consultor de los 

Ayuntamientos y Juzgados és la publicació més difosa en l’Administració local 

quant a consultes de corporacions, i considerant el preu de l’oferta (2.700,48 €), 

que és inferior a la del servei contractat i que inclou pràcticament dues eines de 

treball al preu d’una, aquesta assessoria recomana contractar les bases de dades 

esmentades. 

El president proposa que es faci una enquesta als ajuntaments membres per saber 

quin servei estan emprant i quins resultats obtenen. S’acorda que sigui el 

departament jurídic el que decideixi quin és el millor sistema. 

El senyor Marí comenta que no creu que hi hagi cap ajuntament, almenys pel que 

fa a l’ajuntament de Sant Joan de Labritja, que compleixi els terminis establerts a 

la nova Llei 11/2007, d’accés electrònic.  

El senyor Bofill exposa que la Federació de Municipis i Províncies (FEMP) 

l’informà que, quant al tema de la Directiva de serveis, la nostra comunitat 

autònoma és una de les més destacades.  

 

6. CANVI DE LA DATA DE LA PROPERA COMISSIÓ EXECUTIV A DEL MES DE 

SETEMBRE ARRAN DE LA INVITACIÓ QUE ENS HAN FET DE F ER-LA A 

MENORCA 

La secretària general informa que la data prevista per fer la reunió del proper 

Consell Executiu és el 18 de setembre a la seu de la Federació, però que s’ha 

rebut una invitació del senyor Carretero, batle de Sant Lluís, i del senyor Tur, batle 

de Maó, per fer la propera reunió el dilluns 7 de setembre a Menorca aprofitant les 

festes de Maó. 

Els assistents accepten la invitació, per la qual cosa s’acorda que la pròxima 

sessió del Consell Executiu es faci a Menorca el 7 de setembre. 
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7. DECISIÓ DE QUANTES PERSONES ES CONTRACTEN MITJAN ÇANT LES 

BEQUES TUO 

El president explica que la comissió d’enllaç ha de debatre l’Estatut d’autonomia 

local de les Illes Balears, i estudia la possibilitat de contractar, mitjançant la 

Fundació Universitat Empresa, persones acabades de llicenciar en Econòmiques, 

Dret o Geografia, per concretar i ampliar l’estudi que ha elaborat el Consell de 

Mallorca sobre el 30% de la despesa no obligatòria dels ajuntaments. 

La secretària general informa que la Federació pot contractar dos treballadors, 

però que s’està gestionant amb el Consell de Mallorca que ells contractin dues 

persones més. 

El president demana quines són les condicions laborals per a aquestes persones 

acabades de llicenciar. 

El senyor Bofill contesta que aquestes persones treballaran 6 hores al dia durant 

un període de 6 mesos, prorrogable 6 mesos més, amb un sou al mes de 810.40 

euros bruts més el cost d’una assegurança. 

El senyor Marí demana on estarien ubicades aquestes persones. 

La secretària general contesta que estaran ubicades a la Federació i aniran als 

ajuntaments a sol·licitar la informació pertinent. 

El senyor Marí demana si aquest estudi s’extrapolarà a les illes menors. 

El president contesta que el treball es farà a tots els ajuntaments membres de la 

Federació. Informa, alhora, que es té el compromís del senyor Miquel Rosselló, 

conseller de Cooperació Local del Consell de Mallorca, per tal que la persona que 

coordinà l’estudi ja elaborat també coordini aquestes persones i els proporcioni un 

esborrany de treball.  

Comenta que es compromet a visitar les conselleries de Cooperació Local de 

Menorca, Eivissa i Formentera per donar-los a conèixer la tasca que es farà i la 

possibilitat que aquests departaments puguin contractar altres persones per 

aprofundir més el tema. Aquestes persones sempre estaran ubicades a la 

Federació. 
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El president demana als assistents la conformitat per poder continuar endavant 

amb aquest tema i poder contractar dos treballadors acabats de llicenciar segons 

la valoració del seu currículum. Els assistents hi manifesten la conformitat. 

 

ASSUMPTES DE TRÀMIT 

PRECS I PREGUNTES 

 

Sense més assumptes per tractar, el president aixeca la sessió, de la qual, com a 

secretària, estenc aquesta acta. 

 

La secretària general      Vist i plau 

        El president 
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Annex 1 

 

PRESENTACIÓ  
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Annex 2 
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